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Acta Número 3 : Assemblea General 
 
 
Data: 01/10/2015 
Hora d’inici: 21:00 
Hora fi: 23:00 
 
 
Assistents: Victor Peral, Juani Morata,  Veronique Soriano, Rosa Dols, Iban Martínez, 
Eva Funes, Mireia Águila, Francina Gisbert i 6 assistents més. 
 
 
Punt 1: Canvi de nom de l’AMPA Escola Països Catalans. 
 
S’explica als assistents la necessitat de fer el canvi de nom de l’AMPA per la fusió de les 
escoles. 
S’aprova per unanimitat 
 
Punt 2: Aprovació, si s’escau, dels nous Estatuts de l’AMPA amb el canvi de nom. 
 
S’expliquen els canvis als estatuts, informats a la convocatòria de l’Assemblea. 
S’aproven els canvis per unanimitat. 
 
Punt 3: Presentació de candidatures per a Junta Directiva. 
 
Es presenta l’actual Junta Directiva i s’informa que ens presentem tots igual amb els 
següents càrrecs: 
President: Víctor Peral 
Tresorera: Veronique Soriano 
Secretària: Juani Morata 
Vocals: Rosa Dols, Iban Martínez, Mireia Águila, Eva Funes, Francina Gisbert, Ade 
Lozano 
 
Es pregunta qui en vol formar part i si hi ha candidatures alternatives. Cap soci/a vol 
formar part de l’actual Junta ni es presenten candidatures alternatives. 
 
Punt 4: Renovació/elecció de la Junta Directiva. 
 
S’aprova per unanimitat la reelecció de la Junta presentada. 
 
 
Punt 5: Precs i preguntes. 
 



AMPA ESCOLA LLIÇÀ D’AMUNT  CURS 2015-2016 
   
 

 
2 

 

a) Es parla dels esmorzars a infantil. El tema de portar fruita tots els dies per indicació 
de l’Escola. S’informa que des de l’AMPA s’ha demanat a Direcció en diferents ocasions 
que informin les famílies de la mesura presa i els motius. 
A les reunions fetes a P4 i P5 els dies 29 i 30 de setembre Direcció ha informat del 
tema. 
 
b) Excursions a 1r: es comenta el fet que les excursions que es faran a 1r curs d’infantil 
són les mateixes que les que van fer a P5 a l’Escola Sant Baldiri, amb el que aquests 
nens repeteixen tot. 
Es va comentar a la reunió de curs de 1r i Direcció va dir no saber aquest fet. 
Victor Peral ho comentarà amb Direcció a veure si es pot fer algun canvi. 
 
c) Es pregunta com es faran les festes aquest curs. S’informa que estem esperant que 
l’Escola decideixi què es farà a cada festa. 
Per part de la Junta hi ha la intenció de dinamitzar una mica les festes, sempre que ens 
ho permeti l’Escola. 
 
d) Festa de 6è: es decideix per unanimitat que la primera convocatòria a les famílies 
per organitzar el comiat dels alumnes de 6è la farà l’AMPA. 
Es decideix convocar les famílies pel dia 27 de novembre a les 21:00 al menjador de 
l’escola. Es farà amb un apartat per posar les dades per qui no pugui assistir i vulgui 
estar informat. 
 
e) Es decideix per unanimitat fer les reunions de Junta Directiva obertes a tothom i 
comunicarem quan es fan aquestes reunions. Els assistents podran participar però no 
tindran dret a vot en tant que no formin part de la Junta Directiva avui escollida. 
 
f) Es parla del material dels alumnes, que ha arribat molts tard. Aquesta primera 
setmana d’octubre encara estan arribant carpetes i més material a alguns cursos. 
 
S’aixeca la sessió a les 23:00 
 
 
 
 
 
 
Signat: 
 
President       Secretària  
Victor Peral       Juani Morata 
 
 


